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Zápis z jednání krajské rady dne 7. 9. 2020  

místo konání: Středisko Prosek, Na Vyhlídce 36, Praha 9    čas konání: 18:00–19:30 

přítomni podle prezenční listiny – členové krajské rady (s právem hlasovat): 

Dagmar Brabcová – Dáša (předsedkyně), Petr Brabec – Juan (místopředseda), Vít Henych – Bobr (místopředseda), Jan 

Petera – Slimák (Praha 2), Zbyněk Kocman – Zbýňa (Praha 5), Judita Hačecká (Praha 8), Matěj Šturma – Vojín (Praha 

9), Jakub Hladík – Arny (Praha 10), Ondřej Přerovský – Lazebník (KD) 

hosté: Jakub Dienstbier – místopředseda Prahy 4, Ondřej Buršík – místopředseda Prahy 8, Pavla Silná, Lukáš Balíček, 

Martin Fischer, Jan Heřman 

program: schválen dle zaslaného návrhu 

předsedající: Dagmar Brabcová – Dáša      zapisující: Anežka Marková 

termín příští rady: 5. 10. 2020 
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Úkoly: 

[7] Kiki aktualizuje záložku o vyznamenáních na webu. 

1. Připomínky k zápisu, úkoly  

K minulému zápisu nebyly připomínky.  

2. Zprávy z náčelnictva 

Náčelnictvo se v uplynulých měsících zabývalo převážně valným sněmem, který byl nakonec zrušen. Volby ústředních 

orgánů proběhnou on-line. Veškeré informace k on-line volbám jsou na křižovatce:  
https://krizovatka.skaut.cz/organizace/ustredi/valny-snem?autologin=1 

Kromě sněmu se také zabývají brněnskou iniciativou na změnu stanov kvůli revizním komisím a na posledním náčelnictvu 
zatím schválili tezi, že si revizní činnost dokážou představit i jiným způsobem.  

https://krizovatka.skaut.cz/organizace/ustredi/valny-snem?autologin=1
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Také řeší změnu idey vlčat a světlušek, pracovní skupina dělala průzkumy, finální rozhodnutí se patrně bude řešit 

veřejným hlasováním podobně jako změna stanov v červnu, ale patrně to nebude dříve než za půl roku.  

Koronavirová opatření ke skautské činnosti jdou ruku v ruce s nařízeními vlády a hygieničky – v kraji, kde hygienička 
nechá nosit roušky ve školách, doporučuje to ústředí i na schůzkách – je to doporučení, nikoli povinnost. Ke kurzům se 

zatím nevyjadřují. Vše se ale může rychle změnit. Je potřeba sledovat informační kanály (facebook, web, maily). 

 

3. Zapojení zástupců skautských krajů do mimořádné volební komise 

Zapojení zástupců krajských krajů do volební komise – každý kraj tam může poslat zástupce. Musí to být někdo, kdo 

není účastník valného sněmu. Nahlásit se to musí do 15. září a komise by se měla setkat dvakrát. Vojín o tom slyšel a 
zvažuje to. Do konce týdne se rozhodne, zda ano či ne a dá o tom vědět Leie nebo Dáše. 

4. Granty MHMP 

Jeden tábor se během kontrol nepodařilo magistrátu dohledat ani kontaktovat. Přes veškeré snažení, aby se magistrátu 

ozvali, tak neučinili a peníze jim byly odebrány. Kromě toho tři tábory granty nedostaly, protože neposlaly .zfo formuláře. 
Konkrétně se jedná o Kruh, Douglasku a Kyje. 

Byly vyhlášeny granty pro příští rok, Dáša pošle do rady formulář ke grantům na akce, kam je třeba vyplnit odhad 

osobodnů do 30.9.2020 

Z diskuse: Chybí pokyny pro vyúčtování grantů a je třeba okamžitě vydat pokyny. Stejně tak s dotacemi MŠMT. Dáša 

slíbila, že to bude do konce týdne. Padl dotaz, kdy se bude odevzdávat leden až duben. 

5. Výše příspěvků pro rok 2021 

Ústředí schválilo příspěvky, Dáša navrhuje 70 Kč pro kraj:  

Usnesení 2020-25: 

Krajská rada schvaluje výši příspěvků na rok 2021 na 70 Kč. 

Návrh byl přijat. Usnesení bylo schváleno zjevnou většinou. 

6. ZVaS 2021 

Praha 8 a Praha 9 počítají s organizací. Předběžný termín bude 5. června, s tím, že zatím nejsou pravidla a nevíme, co 
bude. 

7. Medailová komise 

 

Usnesení 2020-26: 

Krajská rada schvaluje jako členy medailové komise Pavla Döllingera (Minewakana), Miroslava Hopfingera (Jističe), 

Olgu Šerclovou (Hrabalku) a Františka Topinku. 

Návrh byl přijat. Usnesení bylo schváleno zjevnou většinou. 

Kiki na webu aktualizuje záložku o vyznamenáních.  

Pokud se někomu uděluje vyznamenání, je důležité zdůvodnění psát tak, aby vyznamenání odpovídalo zásluhám. Pokud 

si nejste jisti, kontaktujte medailovou komisi, aby vám vhodné vyznamenání doporučila. 
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Návrhy se posílají Leie (kancelar@praha.skauting.cz), která zkontroluje jejich formální správnost. Potom je pošle 

medailové komisi a teprve po medailové komisi o nich rozhoduje PRJ. Některá vyznamenání pak ještě jdou přes ústředí, 

proto je důležité hlídat si termíny a o vyznamenání žádat alespoň dva měsíce před předáním vyznamenání, aby se 
všechno pěkně stihlo. 

Lazebník narazil na problém, že se zapomene na to, že někdo nějakou medaili už má. Juan podotknul, že má už nějakou 
dobu v plánu dát na web kraje seznam vyznamenaných i aby se o nich vědělo. Bohužel tohle můžeme udělat jen u 

krajských vyznamenání. 

Úkol: 

• Kiki aktualizuje záložku Vyznamenání na webu. 

8. Podpora vzdělávání 

Ukázalo se, že je stále větší poptávka po vzdělávání než nabídka. Juan se ptá, co s tím – jaké jsou požadavky? 

Judita říkala, že se bavili, že by mohli dělat na okrese spíš víkendové vůdcovky otevřené pro širší okruh. Mají problém, 
že nemají nová OČKčka. Oni sami narazili na to, že nový systém OČKček degradoval instruktorky a je to trochu odrazující. 
Raději mají v týmu mladé a nadšené než někoho, kdo má kvalifikaci. Ostatní se tvářili, že mají podobnou zkušenost. 

9. Pražské Jamboree 

Tým přišel diskutovat návrh akce. Navrhují pražské jamboree uskutečnit na jaře 2022 pro celkem 450 lidí, z toho 350 
účastníků, ale že kapacitu dokážou navýšit, a vycházeli z čísel z poslední registrace. Na toto ostatní reagovali, že jim 

připadá že je to málo a kapacitu bude rozhodně nutné zvýšit. Cílem akce bude propojit Prahu, kde si oddíly jsou místně 

blízké, ale spolupracují velmi málo. Zároveň by rádi uvedli skauty a skautky ve věku 11 až 18 let do větších akcí, a to i 
ty, kteří nemají dostatečné prostředky na akce zahraniční. Jako hospodářku, která by zároveň zaučovala někoho z týmu, 

zatím mají předjednanou Elišku Čapkovou-Ebelovou (Šišuli), která má s hospodařením velkých akcí zkušenosti. PRJ 
vyjádřila souhlas s akcí a vyzvala tým k přípravě projektu. Tým mezi sebe hledá další lidi, kteří by s přípravou akce chtěli 

nějak pomoci, a zároveň za jakékoli předběžné vyjádření poptávky budou rádi.  

 

Zapsala: Anežka Marková        Schválil: Dagmar Brabcová 

mailto:kancelar@praha.skauting.cz

